
Protokół nr XIII/2024
z obrad X sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 19 grudnia 2024 r.
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:23 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Ad pkt 1. 

Otwarcie obrad sesji.

Obrady sesji Rady Miejskiej w Pasłęku w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku 
otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn witając wszystkich zebranych.

Ad pkt 2. 

Stwierdzenie prawomocności obrad.
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności 
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 3. 

Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radną Urszulę 
Szuniewicz, która wyraziła zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Ad pkt 4. 

Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktów 16a podjęcie uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Elbląskiemu  z  przeznaczeniem  na  organizację 
powiatowych  przewozów  autobusowych  o  charakterze  użyteczności  publicznej  oraz  18a  podjęcie 
uchwały  w  sprawie  procedury  przyjmowania  zgłoszeń  zewnętrznych  o  naruszeniach  prawa  oraz 
podejmowania działań następczych.

Głos zabrał Pan Henryk Żukowski Kierownik referatu BGK, który wyjaśnił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację powiatowych 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.



Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Czenczak Radca Prawny, który wyjaśnił projekt uchwały w sprawie 
procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa oraz podejmowania działań 
następczych.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad punktów 16a i 18a. 

Głosowano w sprawie:
dodanie pkt 16a i 18a do porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 5. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)



Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Ad pkt 6. 

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  ostatnim  okresie  międzysesyjnym.
Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w okresie  od  28  listopada  2024  r.  do  19  grudnia  2024  r.  
przedstawiła  Burmistrz  Pasłęka  Pani  Elżbieta  Wasiuk  (załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu).

Głos zabrał radny Aleksander Gajczewski, który zapytał ile kosztowała analiza wykonana dla PUW-K w 
Pasłęku, ponieważ takiej informacji nie było w sprawozdaniu.

Pan  Zbyszko  Zieliński  Prezes  PUW-K  w  Pasłęku  odpowiedział,  że  wynagrodzenie  dla  firmy  Refunda 
wyniosło 29.800 zł i zostanie przelane z konta spółki a nie urzędu, ponieważ to spółka zgodnie z uchwałą 
ogłosiła  przetarg  i  wybrała  firmę,  która  dokonała  audytu.  Audytorzy  rzetelnie  podeszli  do  spraw 
związanych  z  finansami  i  jednoznacznie  wskazali,  że  za  obecne  wyniki  spółki  odpowiadają  tylko  i 
wyłącznie taryfy. System, który powoduje, że firma będąc spółką prawa handlowego i poruszając się na 
rynku nie może reagować tak jak wszystkie firmy, czyli wraz z wzrostem kosztów nie może podnosić  
kosztów swoich usług. Najważniejszym przychodem w firmie są przychody za doprowadzanie wody i 
odprowadzanie  ścieków  i  na  tym  firma  powinna  się  skupić  i  tym  się  zajmuje.  Niestety  na  wyniki 
finansowe  wpływają  czynniki  zewnętrzne,  czyli  Wody  Polskie,  które  w  sposób  nieuzasadniony  nie 
pozwalały  na  skrócenie  obowiązywania  taryf  i  podwyższenie  cen  wody  i  ścieków.  Firma  Refunda 
przeanalizowała  całą  procedurę  składania  wniosków  przez  spółkę,  wszystkie  sprawy  sądowe,  które 
spółka  wytoczyła  Wodom  Polskim.  Niestety  ceny  za  wodę  i  ścieki  zostały  podniesione  dopiero  6 
listopada 2024 roku.

Przewodniczący  Rady  zadał  pytanie  odnośnie  punktu  11  i  12  sprawozdania,  czyli  wzrostu  kosztów 
dokumentacyjnych. Przewodniczący poprosił o przybliżenie, co było spowodowane wzrostem kosztów.

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w prezentowanym materiale zostało określone, że rozszerzył się zakres  
planowanych prac projektowych o wykonanie ciągu pieszego z ulicy Aptecznej do ulicy Chodkiewicza z  
nawiązaniem do zejścia na Plac Tysiąclecia. Stąd też wzrósł koszt dokumentacji o kwotę 18.500 zł.

Ad pkt 7. 

Zapytania i wnioski sołtysów.

Pan Józef But sołtys sołectwa Nowy Cieszyn podziękował Panu Henrykowi Żukowskiemu Kierownikowi 
Referatu BGK, Panu Jarkowi Semkiwowi oraz Pani Arlecie Kulik za dobrą współpracę.

Ad pkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.

Głos zabrał Pan Piotr Wysocki Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku, który wyjaśnił 
projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:



zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/105/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie zmiany statutu 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do 
kalkulowania dotacji przedmiotowych udzielanych w 2025 roku dla zakładu budżetowego – Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Głos zabrał Pan Jarosław Lango Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku, 
który wyjaśnił projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do kalkulowania dotacji przedmiotowych 
udzielanych w 2025 roku dla zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Pasłęku.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/106/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie ustalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do kalkulowania dotacji przedmiotowych udzielanych w 
2025 roku dla zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli i maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2025 roku pobieranych za kształcenie 
nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.



Głos zabrała Pani Joanna Łopacka Kierownik referatu Oświaty i Promocji w Urzędzie Miejskim w Pasłęku, 
która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli i maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2025 roku pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i 
specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/107/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli i maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
w 2025 roku pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznane stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/52/18 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 6 lipca 
2018 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Pasłęk miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych oraz wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 
określonych miejscach publicznych.

Głos zabrała Pani Małgorzata Krasińska Inspektor w Referacie Oświaty i Promocji w Urzędzie Miejskim w 
Pasłęku, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr VII/52/18 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 6 lipca 2018 r. w sprawie zasad 
usytuowania na terenie Gminy Pasłęk miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz 
wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach 
publicznych.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 



Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/108/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie zmiany uchwały 
Nr VII/52/18 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 6 lipca 2018 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie 
Gminy Pasłęk miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia odstępstwa od 
zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach publicznych stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok.

Głos zabrała Pani Małgorzata Krasińska Inspektor w Referacie Oświaty i Promocji w Urzędzie Miejskim w 
Pasłęku, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2025 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/109/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2025 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk zadania własnego Gminy Godkowo z zakresu organizacji 
publicznego transportu drogowego.

Głos zabrał Pan Henryk Żukowski Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Komunalnej w Urzędzie 
Miejskim w Pasłęku, który wyjaśnił projekt tej uchwały oraz projekty uchwał dotyczących punktu 14, 15, 
16 i 16a porządku obrad

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk 



zadania własnego Gminy Godkowo z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/110/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk zadania 
własnego Gminy Godkowo z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego stanowi załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk zadania własnego Gminy Rychliki z zakresu organizacji 
publicznego transportu drogowego.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk 
zadania własnego Gminy Rychliki z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/111/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Pasłęk zadania 
własnego Gminy Rychliki z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
dotyczącego powierzenia Gminie Wilczęta zadania własnego Gminy Pasłęk z zakresu organizacji 
publicznego transportu drogowego.



Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Wilczęta 
zadania własnego Gminy Pasłęk z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/112/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Wilczęta zadania 
własnego Gminy Pasłęk z zakresu organizacji publicznego transportu drogowego stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu.

Ad pkt 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na 
terenie Gminy Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/113/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie wskazania 
wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu.

16 a) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z 
przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.



Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację powiatowych 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/114/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
w roku 2024.

Głos zabrał Pan Henryk Żukowski Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Komunalnej w Urzędzie 
Miejskim w Pasłęku, który wyjaśnił projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w roku 2024.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/115/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w roku 2024 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pasłęk do 2030 



roku”.

Głos zabrał Pan Grzegorz Orłowski Kierownik Referatu  w Urzędzie Miejskim w Pasłęku, który wyjaśnił 
projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pasłęk do 2030 roku”.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/116/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia 
„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pasłęk do 2030 roku” stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu.

18 a) Podjęcie uchwały w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach 
prawa oraz podejmowania działań następczych.

Głos zabrał Pan Krzysztof Czenczak Radca Prawny w Urzędzie Miejskim w Pasłęku, który wyjaśnił projekt 
uchwały.

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który zapytał, czy dobrze rozumie, że jako jedni z pierwszych 
samorządów Województwa Warmińsko-Mazurskiego Radni Rady Miejskiej w Pasłęku podejmują wyżej 
wymienioną uchwałę.

Pan Czenczak odpowiedział, że tak. W Dzienniku Urzędowym nie ma takich uchwał i jako mecenas nie 
spotkał się też z rozstrzygnięciami nadzorczymi. Uchwała podejmowana jest na tak zwany wszelki 
wypadek, aby organ nadzoru, czyli Wojewoda nie zarzucił, że takiej uchwały gmina nie posiada. Jeżeli by 
było tak, że Wojewoda tą uchwałę uchyli to też nikt nie zarzuci tego, że uchwała nie była podjęta. A 
aktem nadzoru będzie przesądzone, że taka uchwała nie była wymagana. Wczoraj w temacie 
wypowiedziało się Ministerstwo, ale z wypowiedzi można było odczytać, że zrzucili podjęcie decyzji na 
samorząd nie wskazując wprost. Niemniej oceniając styl sporządzenia wypowiedzi przedstawiciela 
Ministerstwa to bardziej by się skłaniał do tego, że taka uchwała jest ich zdaniem potrzebna. Wskazują, 
że jej podjęcie zależy od uznania rady i też wskazują na zmiany legislacyjne więc to raczej do takiego 
wniosku powinno prowadzić.

Głos zabrał radny Damian Olbryś, który zapytał, czy Mecenas mógłby w dwóch zdaniach wytłumaczyć, 
jakie są konsekwencje przyjęcia tej uchwały.

Pan Czenczak odpowiedział, że konsekwencje przyjęcia są żadne. Natomiast nie przyjęcia, to wtedy mógł 
być taki zarzut że nie ma tego aktu. Bezpieczniej jest podjąć a jak będzie uchylony to trudno. 

Głos zabrał radny Krzysztof Kosowski, który powiedział, że Rada Miejska w Morągu w poniedziałek też 



będzie podejmowała taką uchwałę, która nie jest w porządku obrad i radca prawny ma identyczne 
dylematy. Nie ma w tym temacie jednoznacznych opinii.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa oraz podejmowania działań 
następczych.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Aleksander Gajczewski, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kosowski, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, 
Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Bartłomiej Zalewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Damian Olbryś, Grzegorz Wojciechowski, Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/117/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie procedury 
przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa oraz podejmowania działań następczych 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-
2030.

Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kosowski, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej 
Zalewski, Lidia Zawarczyńska
PRZECIW (2)
Aleksander Gajczewski, Urszula Szuniewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Przybyłowski

Uchwała Nr XIII/118/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie zmiany 



Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.

Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/119/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 21. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/50/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 
2024 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.

Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr VII/50/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/120/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie zmiany uchwały 
Nr VII/50/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego przez gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 22. 



Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2024.
Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która wyjaśniła projekt uchwały.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2024.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XIII/121/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie wydatków 
budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2024 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 23. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 
– 2031.

Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która poinformowała o autopoprawkach złożonych 
do budżetu na 2025 r.

Projekt uchwały wyjaśniła Burmistrz Pasłęka Elżbieta Wasiuk przedstawiając prezentację budżetu gminy 
Pasłęk na przyszły rok.

Prezentacja przedstawiająca budżet gminy Pasłęk na 2025 r. stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn przeczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-
506/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 29 listopada 2024 roku 
w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Pasłęk na lata 2025 – 2031. 

Opinia RIO  o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pasłęk na lata 2025 – 2031 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczący przeczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-507/24 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 29 listopada 2024 roku w sprawie opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Pasłęk 
na 2025 rok.

Opinia RIO o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Pasłęk na 2025 rok stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.



Przewodniczący przeczytał uchwałę Nr RIO.VIII-0120-508/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 29 listopada 2024 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Pasłęka projekcie uchwały budżetowej Gminy Pasłęk na 2025 rok.

Opinia RIO  o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka projekcie uchwały budżetowej Gminy Pasłęk na 
2025 rok stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kosowski, który poinformował, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18.12.2024 r. wyraziła pozytywną opinię dotyczącą projektu budżetu 
Gminy Pasłęk na 2025 r. oraz  projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 – 
2031.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  Społeczno  -  Oświatowej  Pani  Lidia  Zawarczyńska,  która 
poinformował, że Komisja Społeczno – Oświatowa jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię dotyczącą 
projektu budżetu Gminy Pasłęk na 2025 r. oraz  projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk 
na lata 2025 – 2031. Następnie radna wyraziła nadzieję, że w przyszłych latach zostaną ujęte w budżecie 
działania inwestycyjne z okręgów, które reprezentuje Komisja Społeczno – Oświatowa.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji  Rolnictwa i  Ochrony Środowiska Pani Urszula Szuniewicz,  która 
powiedziała,  że  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  również  jednogłośnie  pozytywnie 
zaopiniowania projekt budżetu Gminy Pasłęk na 2025 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Pasłęk na lata 2025 – 2031.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Gminy  Pan  Andrzej  Juniewicz,  który 
poinformował,  że Komisja Budżetu i  Rozwoju Gminy jednogłośnie pozytywnie zaopiniowania  projekt 
budżetu Gminy Pasłęk na 2025 r. oraz  projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2025 – 2031.

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Agnieszka Furtak, która 
poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji również jednogłośnie pozytywnie zaopiniowania 
projekt budżetu Gminy Pasłęk na 2025 r. oraz  projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk 
na lata 2025 – 2031.

Głos  zabrał  Radny  Damian  Olbryś,  który  powiedział,  że  budżet  jest  ambitny,  natomiast  jest  do 
wykonania. Cieszy niski deficyt, czyli 10 milionów zł, który według Radnego można jeszcze zmniejszyć. 
Natomiast cieszy fakt podejścia do konstrukcji tego budżetu. Radny zauważył, że jest trzecią kadencję w 
Radzie Miejskiej w Pasłęku i to był pierwszy raz kiedy wszyscy zostali zaproszeni do rozmów.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 – 2031.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska



Uchwała Nr XIII/122/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 – 2031 stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 24. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2025 rok.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2025 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Głos zabrała Burmistrz Pasłęka, która podziękowała pracownikom pracującym nad budżetem. Wydatki, 
przychody i rozchody liczone były co do grosza i to jest ogromna praca. Pani Burmistrz podkreśliła, że  
cieszy to co powiedział radny Damian Olbryś. To jest wspólny budżet, w związku z tym również radni 
mieli realny wpływ na jego tworzenie. Były wspólne rozmowy, wspólna wizja realizacji zamierzeń. W 
nawiązaniu do wypowiedzi  Radnej Zawarczyńskiej  Burmistrz powiedziała,  że każdy pamięta o swoim 
okręgu a urząd pamięta również o całości  więc wspólna praca przyniesie efekty i  obejmie wszystkie 
elementy układanki. Pani Burmistrz obiecała również pracę nad pozyskiwaniem środków spoza gminy, 
aby pomysły były zrealizowane w 100%.

Uchwała Nr  XIII/123/24  Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu  gminy  Pasłęk  na  2025  rok  stanowi  załącznik  nr  28  do  niniejszego  protokołu.

Ad pkt 25. 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku na 2025 rok.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku na 2025 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech 
Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska



Uchwała Nr XIII/124/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie planu pracy 
Rady Miejskiej w Pasłęku na 2025 rok stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 26. 

Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Sołtysi nie wnieśli żadnych wniosków ani zapytań.

Ad pkt 27. 

Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył, w imieniu swoim i Radnych Rady Miejskiej w Pasłęku, życzenia z  
okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. Zdrowia, rodzinnych ciepłych rozmów na różne tematy,  
ludzkiego podejścia do tego co się dzieje na świecie, spokoju i  pokoju a w tej małej ojczyźnie takiej  
zgody, jaka dzisiaj zaplanowała przy podejmowaniu wszystkich uchwał. Gminie Pasłęk natomiast życzył 
samych dobrych dni, zrealizowania budżetu i rozwoju, w takim zakresie w jakim wszyscy sobie zamarzyli.  
Następnie podziękował wszystkim za współpracę, w szczególności radnym, za wiele rozmów i cennych 
wskazówek.  Podkreślił  także,  że  radni  są  otwarci  na  dialog. 

Głos zabrał radny Wojciech Przybyłowski, który zapytał o świetlicę środowiskową Pomost, która będzie 
zamknięta. Radny chciałby dowiedzieć się więcej na temat tej świetlicy.

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wie, że radni byli w MOSiR w Pasłęku, zwiedzając również świetlicę i  
zapytała radnego, jak ocenia stan techniczny tej świetlicy.

Radny Przybyłowski powiedział, że ma dużo do życzenia.

Pani  Burmistrz  odpowiedziała,  że  bardzo  dużo,  porównując  tą  świetlicę  do  świetlicy  w  Drulitach.  
Burmistrz wspólnie z Panią Agnieszką Pocałujko podjęły decyzję o tym, że na ten czas świetlica zamyka  
działalność,  ponieważ  warunki,  w  których  przebywają  dzieci  nie  są  stosowne  do  warunków,  które 
powinny  im  być  zaproponowane.  Po  przebudowie  na  dworcu  będzie  mieścił  się  punkt  świetlicy 
środowiskowej dla dzieci z Pasłęka. Będzie bogato wyposażona i na pewno przygotowana do realizacji  
tego typu zadań. Aby wyjść naprzeciw dzieciom z różnych rejonów wprowadzone zostaną dodatkowe 
zajęcia, w pierwszej kolejności w trakcie zajęć feryjnych aby dzieci w czasie ferii nie nudziły się w domu.  
Dzieci mają możliwość korzystania z lodowiska, ale również chciałyby korzystać z sali gimnastycznej. Te 
działania poparte będą również rozwojem w zakresie właśnie zajęć socjoterapeutycznych. Dyrektorzy 
Szkół Podstawowych zaproponowali aby wesprzeć dzieci tego typu formą. To będzie pierwszy wkład w 
realizację zadań dla większej grupy dzieci.  Po feriach trzeba przyjrzeć się jak wiele dzieci  potrzebuje  
wsparcia  w zakresie  pomocy socjalnej  i  uruchomić  te  zajęcia.  Dzieci  powinny wyjść  ze  szkół,  ale  w 
szkołach  stworzone  są  bardzo  dobre  warunki.  Sale  są  wyposażone  w  nowoczesny  sprzęt,  zajęcia 
wspierające  prowadzone  są  na  wysokim  poziomie.  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  to  wszystko 
determinuje, że ta świetlica na ten czas działać nie będzie. Pomieszczenie znajduje się w piwnicy i jest 
pomieszczeniem przechodnim do zaplecza klubu piłkarskiego, gdzie jest biuro i magazyn. Pani Burmistrz 
powiedziała,  że  jeżeli  ktoś  widzi  możliwość  uruchomienia  świetlicy,  ale  na  poziomie  takim  jak 
funkcjonuje świetlica w Drulitach to taka świetlica zostanie uruchomiona. Następnie zaprosiła Komisję  
Rewizyjną  aby  uczestniczyć  w  kontroli  świetlicy  środowiskowej  w  Drutach  aby  zobaczyć  jak  dobrze 
wyposażony jest ten obiekt. Warunki pobytu dzieci powinny być naprawdę komfortowe. 



Ad pkt 28. 

Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący zamknął obrady sesji.

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący

Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Urszula Szuniewicz

Protokołowała:
Diana Stefanowska


